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PhDr. Fecková: 

Ja by som mala len takú pripomienku, alebo požiadavku ľudí. Na Ulici Komenského 

(myslené M. R. Štefánika) máme dosť veľa retardérov, sú s tým stotožnení, že  ich toľko je, 

koľko je, ale či by sa nedali zjemniť tie nájazdové plochy. 

Po ďalšie, vodiči, ktorí majú brzdu na Štefánika, tak kompenzujú si to na Komenského ulici, 

tam sú dosť veľké problémy, rodičia sa sťažujú, hlavne vtedy, keď idú s deťmi a večer si tam 

niektorí robia  trošku také menšie preteky. Čo sa týka rodičov, majú požiadavku, či by sa 

nedal urobiť nejaký prechod pre chodcov, jak sú na Berehovskej bytovky a deti im 

prechádzajú do Základnej školy Štefánika a tam na tej ulici za Billou a stredisko Berehovo, čo 

je, tam nie je žiadny taký prechod, žeby dajme tomu rodič povedal, že zodpovedne si pustí 

dieťa aj samo, žeby mohlo prejsť cez tú ulicu. Neviem, nakoľko je to možné. 

 

PhDr. Čižmár: 

V prípade retardérov, tak, ako to už bolo avizované, interpelované pánom poslancom 

Tomkom, riešenie bude zjemnenie nájazdových plôch, možno predlžením tej nájazdovej 

plochy, ale to bude takisto súčasťou  opráv cestných komunikácií a súbežne aj s realizáciou 

tohto prvku. V prípade priechodu pre chodcov požiadam o vyriešenie tohto problému na 

pracovnej porade za účasti dopravného inšpektorátu a oddelenia výstavby, keďže je to zásah, 

ktorý súvisí aj s obmedzením cestnej premávky, čiastočným, myslím rýchlostným. V prípade, 

že sa takéto požiadavky ešte objavia, chcem vás zároveň aj poprosiť, aby ste ich adresovali 

mestskému úradu, konkrétne vedeniu mestského úradu, alebo oddeleniu výstavby aj 

v písomnej podobe, aby mohli byť súčasťou prerokovania.  

 

 

 

 

 

Zodpovedané: MsZ 

 


